

No. 17949. CONVENTION RELATING TO THE DISTRIBUTION OF PROGRAMME-CARRYING SIGNALS TRANSMITTED BY SATELLITE. DONE AT BRUSSELS ON 21 MAY 1974¹

N° 17949. CONVENTION CONCERNANT LA DISTRIBUTION DE SIGNAUX PORTEURS DE PROGRAMMES TRANSMIS PAR SATELLITE. FAITE À BRUXELLES LE 21 MAI 1974¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

7 April 1981

ITALY
(With effect from 7 July 1981.)

With the following declaration:

[TRANSLATION—TRADUCTION]

The Italian Government declares, in accordance with the provisions of article 2 (2) of the Convention, that the protection accorded pursuant to article 2 (1) shall be limited in its territory to a period of 25 years following the end of the year in which the satellite transmission took place.

Registered ex officio on 7 April 1981.

RATIFICATION

Instrument déposé le :

7 avril 1981

ITALIE
(Avec effet au 7 juillet 1981.)

Avec la déclaration suivante :

« Le Gouvernement italien déclare, conformément aux dispositions de l'article 2, paragraphe 2, de la Convention, que la protection accordée en application du paragraphe 1 de l'article 2 est limitée, sur son territoire, à une période de 25 ans suivant l'expiration de l'année au cours de laquelle la transmission par satellite a eu lieu. »

Enregistrée d'office le 7 avril 1981.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1144, p. 3.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1144, p. 3.